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‘Mahallemi Dinliyorum’ Buluşması Soğanlık Orta Mahalle’de Yapıldı

Bingöl: İki cihanda hesabını veremeyeceğimiz bu vebali almayacağız

Kartal Belediyesi’nin düzenle-
diği “Mahallemi Dinliyorum” 
buluşması Kartal Soğanlık 

Orta Mahalle’de Soğanlık Kültür 
Merkezi önündeki açık alanda 
düzenlendi. Mahalleli öncelikli ve 
genel sorun olarak toplu ulaşım 
sorunu, pazar kurulan cadde ve 
sokaklarda yaşanan sorunlar, 
trafik sorunu, park sorunu, öne 
çıkan sorunları öne çıkardı.

Kartal’ın 20 mahallesinde yapıl-
ması planlanan buluşmanın son 
olarak düzenlenen toplantısına;  
Kartal Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel, Kartal Belediyesi Başkan 
Yardımcıları, meclis üyeleri, birim 
müdürleri, Soğanlık Orta Mahalle 
Muhtarı Hayrettin Aydın ile ma-
halle halkı katıldı.

SÖZ KOMŞULARIMIZDA
Mahallemi Dinliyorum buluşma-
sında 2 kız çocuğunun verdiği 
çiçek buketi ile karşılanan Kartal 
Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, 
ilk sözü alarak şöyle konuştu: 
“Geçen ay ve bu ay itibariyle 5 
yıllık stratejik plan kapsamında 

mahallelerde buluşmalar gerçek-
leştiriyor, mikrofonu komşuları-
mıza bırakıyoruz.  Vatandaşımızın 
aklına gelen; sorun, öneri, talep 
ve isteğini iletmesini istiyoruz.

MAKRO KONUMUZ 
KENTSEL DÖNÜŞÜM
Bu toplantılardan mahallelerdeki 
ana eksiklikleri birlikte bulmak ve 
yeni dönemde önümüze koy-
makla alakalı önemli tespitleri 
bekliyoruz.

Örnek vermek gerekirse So-

ğanlık Orta Mahalle’deki Pazar 
günü kurulan semt pazarını yeni 
dönemde nasıl daha iyi bir alana 
taşıyabileceğiz, bunların sohbeti-
ni yapmış olacağız.

Makro konumuz kentsel dönü-
şüm. Riskli binaların dönüşümü 
ile alakalı toplulaştırma, sitelerin 
dönüşümü, bürokrasideki adım-
lar…

Planımız tamamlandı, bunu 40 yıl 
sonra çözmek de bize nasip oldu
Makro konularımızdan bir diğeri 

mahallemizdeki semt pazarı. 
Mahallemiz bir çıkmaz sokak. O 
çıkmaz sokağın arka tarafında 
uzun zamandır bekleyen bir plan 
vardı. O planları tamamladık. Ta-
mamlanan plandan sonra arkada 
artık E5 tarafına doğru mahal-
lemiz açılmış olacak. Bu çıkmaz 
sokaktan beraber kurtulmuş 
olacağız. Orda yaklaşık 10 dönü-
mün üzerinde alanda hem okul, 
hem park, hem ibadethane 3 ayrı 
alana ayrılmış şekilde planımız 
onaylandı.

Dolaysıyla oradaki yaşam alanı-
nın içerisinde haftada bir günlük 
kurulacak pazar alanını da dâhil 
etmek ile ilgili bir çalışmamız 
olacak. Hem nefes alacağımız bir 
yaşam alanı, hem de haftanın bir 
günü semt pazarı olarak feragat 
edeceğimiz bir alana sahip oldu-
ğumuzda Pazar günü yaşadığımız 
krizi belki de hiç yaşamayacağız, 
çünkü ilk defa bir alan kazanmış 
olduk.

Bu planları 40 yıl sonra çözmek 
de bize nasip oldu. Yeni dönemde 

sadece Soğanlık Orta Mahalle-
miz ile ilgili değil, Kartal’ın birçok 
noktasında Kartal’ın gelişimi ile 
ilgili attığımız, atacağımız adımlar 
olacak.”

Etkinlikte daha sonra mikrofonla-
rı devralan vatandaşlar peş peşe 
sorularını ve fikirlerini belirtti. 
Farklı yaş gruplarından fikir, 
öneri, sorun, talep ve beklentileri 
iletiler.

Mahallemi Dinliyorum-Komşu 
Buluşması’nın sonraki adresleri 
şöyle;

13 Ağustos Salı
Dördüncü toplantı; 13 Ağustos 
Salı, Çavuşoğlu Mahalle halkının 
katılımıyla, geçtiğimiz dönem ma-
halle halkının hizmetine sunulan 
Kültür Parkı’nda, saat 19.00’da 
gerçekleştirilecek.

14 Ağustos Çarşamba
Beşinci toplantı; 14 Ağustos 
Çarşamba, Esentepe Mahalle 
halkının katılımıyla, Mehmet Ali 
Müklü Parkı’nda, saat 19.00’da 

Tuzla Belediye Başkanı Eren Ali 
Bingöl’den hayvan yasasına ilişkin 
açıklama: İki cihanda hesabını vereme-
yeceğimiz bu vebali almayacağız.

Kamuoyunda tepkilere neden olan 
sokak hayvanları düzenlemesi ile ilgili 
açıklamalarda bulunan Tuzla Belediye 
Başkanı Eren Ali Bingöl, yasaya karşı 
çıktıklarını belirtti. Tuzla’nın sokak-
larının güvenilirliği ve hayvanların 
can sağlığının korunması için birçok 
projeye imza atacaklarının altını çizen 
Eren Ali Bingöl, 75 dönümlük alanda 
Hayvan Rehabilitasyon Merkezi kura-
caklarının müjdesini verdi.

Tuzla Belediye Başkanı Eren Ali 
Bingöl, sokak hayvanlarını hedef alan 
tartışmalı ‘Sokak Hayvanları Yasası’na 
karşı çıktıklarını açıkladı. Bingöl, “İki 
cihanda hesabını veremeyeceğimiz bu 
vebali almayacağız” diyerek yasayı 
eleştirdi ve uygulamayacaklarını belirt-
ti. Yasa karşısında ilçe genelinde bir-
çok projeye imza atacaklarını söyleyen 
Bingöl, bu dayanışmanın tüm ülkeye 
örnek olacağını umduğunu belirtti.

Tuzla Belediye Başkanı Eren Ali 
Bingöl, açıklamalarına şöyle devam 
etti:

“Sevgili Tuzlalılar, Meclis’ten he-
pimizin itiraz ettiği çok tartışmalı bir 
katliam yasası çıktı. Sonuçlarını ise 

sosyal medyada içimiz kan ağlayarak 
izledik. En baştan belirteyim, biz iki 
cihanda hesabını veremeyeceğimiz 
bu vebali almayacağız, almıyoruz. 
Hepimiz çocuklarımızın güvenliği-
ni düşünüyoruz. Hepimiz merhamet 
sahibiyiz. Hepimiz hayvan severiz. Bu 
konuda kutuplaşmak, ayrışmak sorunu 
çözmez, büyütür. Üstüne huzurumuzu 
kaçırır. Biz bunu istemiyoruz. Evet, 
köpek nüfusunun kontrol altına alınma-
sı gerekiyor. Bu bir ihtiyaç ama önce 
bunun sebebini doğru teşhis etmemiz 
gerekiyor.”

“SORUNUN KAYNAĞI 
GEÇMİŞTEKİ KÖTÜ YÖ-
NETİM”

“Neden Tuzla’da başka ilçelere göre 
daha çok köpek olduğunu anlatayım is-
terseniz. Bizden önce Tuzla Belediye-
si’nin bir veterinerlik müdürlüğü dahi 
yoktu. Çok az sayıda köpek kısırlaştı-
rılıyordu. Rehabilitasyon merkezi ve 
tedavi merkezi yoktu. Hayvanseverle-
rin gönüllü çabası dışında dişe dokunur 
hiçbir şey yapılmamıştı. Yani sorunun 
kaynağı geçmişteki kötü yönetimdi. 
Peki, biz ne yapıyoruz? Söz verdiğimiz 
gibi veterinerlik işleri müdürlüğümüzü 

kurduk. Sokaktaki hay-
vanların bakım ve dene-
timini yapmaya başladık. 
Kısırlaştırmaya başladık. 
2024 yılının ilk 7 ayında 
350’den fazla operasyon, 
bin 500’den fazla tedavi 
ile geçmiş yıllara göre 
10 kat daha fazla hizmet 
etmeye başladık. STK’la-
rımız ile diyaloğumuzu 
arttırdık. Komşularımızı 
da çözüme dahil etmeye 
başladık.”

75 DÖNÜMLÜK 
BU ARAZİYE 

HAYVAN REHABİLİ-
TASYON MERKEZİ

“Ancak yetmez. Yıllardır tahsis edil-
miş, ancak hiçbir şekilde adım atılma-
mış 75 dönümlük bu araziye, Tuz-
la’nın en büyük hayvan rehabilitasyon 
merkezini açmak üzere yakın zamanda 
inşaatlara başlıyoruz. İki adet hayvan 
ambulansını hizmete alıyoruz. Kedi 
bakım evini yenileyeceğiz. Kapasiteyi 
arttırıyoruz.”

“BU DAYANIŞMA TÜM 
ÜLKEYE ÖRNEK OLACA-
ĞINI UMUYORUM”

Geniş kapsamlı kısırlaştırma ve sa-
hiplenme kampanyaları başlatarak hep 
birlikte Tuzla’ya yakışır bir dayanışma 
göstereceğiz. Bu dayanışma tüm ülke-
ye örnek olacağını umuyorum.

Bizler, ‘Yaratılanı severiz, yaratan-
dan ötürü’ diyen bir milletiz. Sorun-
larımızı insanca ve medenice çözeriz. 
Ortak akılla, bilimle ve dahası içimiz-
deki merhametle hem sokaklarımızın 
güvenliğini sağlayacağız hem de can 
dostlarımızı hayatta tutacağız.

Meclis Başkanı Numan Kurtulmuş, milletve-
killiği düşürülen Can Atalay için 16 Ağustos’ta 
Genel Kurul’un toplanması çağrısında bulun-
du.

Meclis Başkanı Numan Kurtulmuş, millet-
vekilliği düşürülen TİP’li Can Atalay için 16 
Ağustos saat 14.00’de Genel Kurul’un toplan-
ması çağrısında bulundu.

Anayasa Mahkemesi (AYM), Gezi Davası 
kapsamında hakkında hapis cezası verilen 
TİP’li Can Atalay’ın milletvekilliğinin düşürül-
mesinin yok hükmünde olduğuna hükmet-
mişti. Kararın gerekçesinde, “Hukuken var 
olmayan işlem ile ilgili söz konusu talebin 
incelenebilmesine imkan bulunmadığı” ifade 
edilmişti. Kararın ardından Atalay’ın avukat-
ları, İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi’ne 
tahliye için başvuruda bulunmuştu. Muhale-
fet partileri de Meclis Başkanlığına sunduğu 
ortak bir dilekçeyle, tatilde bulunan Meclis’in 
bu konu için özel oturum yapmasını talep etti. 
Anayasa Mahkemesi kararının genel kurulda 
okunması halinde, Atalay’ın milletvekilliğinin 
iade edilmesi sürecinin başlaması gerekiyor.

Meclis 16 Ağustos’ta Can 
Atalay için toplanıyor


